

PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Twenty-Third Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the City of Montreal, in the Province of Quebec, concerning the installation of a letter box near the Gabrielle Sagard Residence, presented by the honourable Member for Rosemont (Mr. Lachance), on Thursday, March 24, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Twenty-Fourth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Saskatchewan, concerning the testing of the Cruise missile on Canadian soil, presented by the honourable Member for The Battlefords—Meadow Lake (Mr. Anguish), on Thursday, March 24, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Mr. Lachance, from the Standing Committee on Justice and Legal Affairs, presented the Seventh Report of the Committee. (Solicitation for the purpose of prostitution).—Sessional Paper No. 321-8/9.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 83 to 86 inclusive, 88, 90, 91, 94, 96, 99, 102, 105, 118 to 121 inclusive, 125 and 126*) was tabled.

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 199 to the Journals).

Madam Speaker, laid upon the Table,—Copies of an Extract from the Minutes of a Meeting of the Commissioners of Internal Economy, held on Monday, February 28, 1983, concerning revisions of the salaries of employees of the House of Commons, effective April 1, 1983. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/1E.

The Order being read for the consideration of the report stage of Bill C-130, An Act to authorize continuing financial assistance to be provided to certain international financial institutions, as reported (without amendment) from the Standing Committee on External Affairs and National Defence;

Mr. Roche, seconded by Mr. Oberle, moved,—That Bill C-130, An Act to authorize continuing financial assistance to be provided to certain international financial institutions, be amended by adding immediately after line 13 at page 2 the following:

PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent vingt-troisième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la ville de Montréal, dans la province de Québec, concernant l'installation d'une boîte aux lettres près de la Résidence Gabrielle Sagard, présentée par l'honorable député de Rosemont (M. Lachance) le jeudi 24 mars 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent vingt-quatrième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de la Saskatchewan, concernant la mise à l'essai du missile Cruise sur le sol canadien, présentée par l'honorable député de The Battlefords—Meadow Lake (M. Anguish) le jeudi 24 mars 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

M. Lachance, du Comité permanent de la justice et des questions juridiques, présente le septième rapport de ce Comité (La sollicitation aux fins de prostitution).—Document parlementaire n° 321-8/9.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicules nos 83 à 86 inclusivement, 88, 90, 91, 94, 96, 99, 102, 105, 118 à 121 inclusivement, 125 et 126*) est déposé.

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 199 aux Journaux).

Madame le Président dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copie d'un extrait du procès-verbal d'une réunion des Commissaires de l'économie interne tenue le lundi 28 février 1983, concernant la révision des traitements des employés de la Chambre des communes, date d'entrée en vigueur le 1^{er} avril 1983. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/1E.

Il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étude à l'étape du rapport du projet de loi C-130, Loi autorisant la fourniture d'une aide financière permanente à certaines institutions financières internationales, rapporté sans amendement par le Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

M. Roche, appuyé par M. Oberle, propose,—Qu'on modifie le projet de loi C-130, Loi autorisant la fourniture d'une aide financière permanente à certaines institutions financières internationales, en ajoutant, immédiatement après la ligne 7, page 2, ce qui suit: